
 

Woerden, 4 december 2019   

Aan: het college van Burgemeester en Wethouders 

Van: LijstvanderDoes 

 

Betreft: Inzaaien van bermen met een bloemenmengsel  

 

Inleiding: 

In onze gemeente wordt op een aantal plaatsen gewerkt aan de weg, o.a. bij de 

Kromwijkerkade en de Hollandbaan/Waardsebaan. 

Bij het werken aan deze wegen wordt er ook gewerkt aan de bermen  en dat biedt 

kansen om deze bermen in te gaan zaaien met een bloemenmengsel i.p.v. met alleen 

gras. 

In de Raadsinformatiebrief  19R.00837 d.d. 19 november 2019 heeft het college de 

raad beloofd dat de kansen die ontstaan natuurlijk wel direct zullen worden gegrepen 

om ecologische meerwaarde te ontwikkelen en dat bij reconstructies steeds vaker zal 

worden gekozen voor een kruidenmengsel. 

De inwoners en bezoekers van  Woerden zullen dat zeer waarderen, dat blijkt wel uit 

de positieve reacties op de bloeiende bermen o.a. aan de Steinhagenseweg en de 

Molenvlietbaan. 

Mensen en dieren worden daar blij van en de biodiversiteit vaart er wel bij. 

 

LijstvanderDoes heeft hierover de volgende vragen: 

1. Ziet het college kansen om bij de reconstructies die nu worden uitgevoerd, 

ecologische meerwaarde te ontwikkelen? Kan het college dat verder 

toelichten? 

2. Worden de bermen langs de wegen waar nu aan wordt gewerkt , aangevuld 

met  een grondmengsel dat geschikt is voor het inzaaien van een 

bloemenmengsel? 

3. Worden deze bermen t.z.t. ingezaaid met een bloemenmengsel? 

4. Is er met de omwonenden gesproken over het inplanten en inzaaien van de 

bermen en wat was daarvan de uitkomst? 

LijstvanderDoes 

Chris van Iersel 
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